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Oświadczam, iż popieram stanowisko gmin powiatu bielskiego oraz strony społecznej w 
zakresie działań na rzecz tworzenia lasów społecznych tam, gdzie jest to możliwe. Ochrona 
bioróżnorodności, budowanie środowiska sprzyjającego zatrzymywaniu wody oraz 
uwzględnienie wpływu lasów na rozwój turystyki to kluczowe elementy, które pozytywnie 
wpłyną na nasz region. Lasy o zwiększonej funkcji społecznej stwarzają przestrzeń przyjazną 
mieszkańcom, turystom oraz całej przyrodzie. Dlatego uważam, że dążenie do ich stworzenia 
jest sprawą bardzo istotną i powinno być wspierane z pełnym zaangażowaniem. 
Jednocześnie za ważny aspekt uważam ochronę istniejących miejsc pracy oraz działalności 
biznesowej w naszym regionie. 
 
Z wyrazami szacunku 
--  

Beata Anna Łukowicz 
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